
PROTOKÓŁ NR 9/11

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 9 marca 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Maria Zielińska,

5. Krzysztof Kapała,

6. Zbigniew Mazurak,

7. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Teresa Szczepańska, Zofia Ujma, Adam Bierowski, Mariusz Kubiak, 

Zbigniew Piątek.

Zaproszone osoby:

8. Grażyna Nawalaniec,

9. Andrzej Machnica.

Porządek obrad:

1. Opiniowanie uchwał w sprawach:

a) trybu udzielania i  rozliczania dotacji  dla niepublicznych przedszkoli,  prowadzonych na 

terenie Gminy Miejskiej Kowary przez osoby fizyczne lub osoby prawne, inne niż jednostki  

sam. terytorialnego

b) zmiany uchwały Nr IV/38/10 Rady Miejskiej w Kowarach z dnia 30 grudnia 2010 r. w 

sprawie  określenia  jednostek  budżetowych  gromadzących  dochody  na  wydzielonym 

rachunku dochodów oraz źródeł dochodów jednostek i wydatków nimi finansowanych

c) zmiany uchwały Nr LIII/257/10 Rady Miejskiej w Kowarach z dnia 11 marca 2010 r. w 

sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,  warunków  dopuszczalności  pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazanie 

organu lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg

d) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2011 rok

e) emisji obligacji komunalnych

f) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kowary.

2. Sprawy różne. 

Ad. 1 p. a)  Pani Skarbnik omówiła uchwałę decyzją członków komisji poprzez głosowanie (5 za, 1 

przeciw i 1 wstrzymujący) radni Komisji budżetowej podjęli decyzję o zwiększeniu dotacji dla przedszkola 
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niepublicznego o 5% czyli z 75% na 80%.

Ad. 1 p. b)  Pani Skarbnik omówiła uchwałę. Uchwala została zaopiniowana jednogłośnie (7 za) – 

pozytywnie. 

Ad. 1 p. c)  Pani Skarbnik omówiła uchwałę. Uchwała została zaopiniowana jednogłośnie (7 za) – 

pozytywnie. 

Ad. 1 p.  d)  Pani Skarbnik omówiła uchwałę.  Uchwała została zaopiniowana pozytywnie.  Wynik 

głosowania (za 1, przeciw 0, wstrzymało się 6).

Ad.  1  p.  e)  Pani  Skarbnik  omówiła  uchwałę.  Stwierdziła,  że  trzeba  podjąć  tę  decyzję  o  emisji 

obligacji jak najszybciej ponieważ rosną stopy procentowe. Obligacje mają pójść na pokrycie deficytu za rok 

2010 i  na  inwestycje  na  rok  2011  związane  m.  in.  z  rewitalizacją  przestrzeni  publicznej.  Powiedziała  że 

obligacje  są  korzystne  dla  budżetu  ponieważ  dają  możliwość  rozwoju.  Uchwała  została  zaopiniowana 

pozytywnie. Wynik głosowania (za 3, przeciw 1, wstrzymało się 3). 

Ad.  1  p.  f)  Pani  Skarbnik  omówiła  uchwałę.  Uchwała  została  zaopiniowana pozytywnie.  Wynik 

głosowania (za 1, przeciw 0, wstrzymało się 6).

Ad. 2 W sprawach różnych Komisja zajęła się sprawą zatrudnienia osób do utrzymania czystości w 

mieście.  Mówiono  o  wyborze  osób  z  prac  interwencyjnych  które  najlepiej  wywiązywały  się  ze  swoich  

obowiązków w poprzednich latach. p. Ania Klepacz zapytała czy można zmniejszyć kwotę emisji obligacji? W 

odpowiedzi uzyskała że emitując obligacje w kwocie 12 mln jesteśmy w stanie uzyskać lepsze warunki w 

negocjacjach z bankiem.

Zamknięcie posiedzenia Komisji Budżetu Planowania i Finansów.

Wnioski Komisji:

1. Nie było żadnych wniosków. 

Protokołował:                                                                                                                         Przewodniczący

Artur Wrona                                                                                                     Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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